

# Protokoll for ledergruppemøte 4 (2024/2025)

Tid: 27. november kl. 16:00  
Sted: Campus Kongsberg, K 5106

## Oppmøte

### Ledergruppa

Campus	Til stede	Fraværende	Navn	Rolle
Bø	X		Amir Payan	Campusleder
Drammen	X		Julie Marie Kjeldset Wessel	Campusleder
Hallingdal	X Digitalt		Frode Stenrud	Campusleder
Kongsberg	X		Are Edward Lindbach Endre	Campusleder
Notodden	X		Sara Halima Habib Wang	Campusleder
Porsgrunn	X		Ada Margrethe Seim	Campusleder
Rauland	X Digitalt		Sebastian Fykse	Campusleder
Ringerike		X	Lucas Leon Svæt Holter	Campusleder
Vestfold		X	Henriette Ryeng Davidsen	Campusleder

### Arbeidsutvalget

Navn	Til stede	Fraværende	Oppgave
Charlotte Nilsen	X		Møteleder
Tuva Oksnes	X		Protokollfører

### Studentorganisasjonssøtte

Navn	Til stede	Fraværende	Oppgave
Lene Marie Realfsen	X		Observatør

### Kontrollkomiteen

Navn	Til stede	Fraværende	Oppgave
Aurora Anniken Bonacucina		X	Observatør

## Saksliste

Saks-nr.	Sak	Side
<b>Vedtakssaker</b>		
V-59/24	Konstituering	2
V-60/24	Resolusjon Equinor	8
V-61/24	Resolusjon StAR	9
V-62/24	Julegaver til SDSN	12
<b>Orienteringssaker</b>		
O-25/24	Orientering fra Arbeidsutvalget	3
O-26/24	Orientering fra Campusstyrene	6
O-27/24	Orientering om fellespotten	7
<b>Diskusjonssaker</b>		
D-12/24	Felles studentarrangement	10
D-13/24	Kåringer av CS og på SM	11
D-14/24	Instruks for internasjonal komité	13
<b>Eventuelsaker</b>		14
Innmelding av eventuelsaker gjøres under konstitueringen		

## V-59/24 Konstituering

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: V-59/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 5 minutter

Forslag til dagsorden:

Tid	Saks-nr.	Sak
16:00-16:05	V-59/24	Konstituering
16:05-16:20	O-25/24	Orientering fra Arbeidsutvalget
16:20-16:35	O-26/24	Orientering fra Campusstyrene
16:40-16:55	O-27/24	Orientering om fellespotten
		PAUSE
17:05-17:20	V-60/24	Resolusjon Equinor
17:20-17:35	V-61/24	Resolusjon StAR
17:35-17:55	D-12/24	Felles studentarrangement
17:55-18:25	D-13/24	Kåringer av CS og på SM
18:25-18:30	V-63/24	Søknad til fellespotten
18:30-18:45	V-62/24	Julegaver til SDSN
18:45-19:15	D-14/24	Instruks internasjonal komité
19:15-20:00	E-11/24	Eventueltsaker
20:00		MØTESLUTT

### Forslag til vedtak

Ledergruppa godkjenner møteinnkalling og saksliste til ledergruppemøtet 27. november.

Ledergruppa godkjenner dagsorden for ledergruppemøtet 27. november.

Ledergruppa godkjenner protokoll fra ledergruppemøtet 23. oktober.

### Fra behandlingen

Arbeidsutvalget meldte inn sak V-63/24 som ble ettersendt til ledergruppa 22. november. Arbeidsutvalget foreslår at denne saken diskuteres etter D-13/24 og før V-62/24. Ledergruppa godkjenner innmelding av sak og endring i dagsorden.

### Vedtak

Ledergruppa godkjenner møteinnkalling og saksliste til ledergruppemøtet 27. november.

Ledergruppa godkjenner dagsorden for ledergruppemøtet 27. november med de endringene som forekom i møtet.

Ledergruppa godkjenner protokoll fra ledergruppemøtet 23. oktober.

# O-25/24 Orientering fra Arbeidsutvalget

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: O-25/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 15 minutter

## Saken

Siden forrige ledergruppemøte har arbeidsutvalget deltatt på demonstrasjonen «stopp studentfabrikken» som ble arrangert av NSO. Vi fikk med oss 5 personer fra Semestermøtet, og setter stor pris på at det var engasjement til å protestere mot tiltakene regjeringen har foreslått å innføre i sitt forslag til statsbudsjett. Forslagene går på at studentene får redusert handlekraft, må betale en avgift for å ta opp en eksamen for å forbedre en karakter, og at studenter som ikke tar en grad, eller som ikke fullfører en grad de starter på, vil sitte igjen med mer gjeld og mindre stipend enn dagens konverteringsordning. Dette er vi selvsagt imot.

Arbeidsutvalget har sammen med campuslederne i Drammen, Porsgrunn og Vestfold deltatt på NSO sin Høstkonferanse fra 1.-3. November. Denne samlingen ble avholdt på campus Drammen.

Arbeidsutvalget deltok på samling i Bergen for studentrepresentanter i europeiske studentallianser, fra 6.-7. november. Vi synes dette var veldig lærerikt, og lærte en del om hvordan andre studentrepresentanter er organisert i studentrådet til disse universitetsalliansene. Dette er også en samling vi ønsker å få til årlig.

Arbeidsutvalget fulgte med da det kom nyhetsoppslag i NRK om at studenter ved USN har opplevd diskriminering i forelesning og under eksamen. Vi svarte opp dette med en nettsak og et innlegg på Instagram, hvor vi trakk frem noen av de mest relevante kulepunktene fra det nylig vedtatte politiske dokumentet om likestilling, inkludering og mangfold.

Vi har hatt semesterets første komitemøter. Oppmøte til disse var dårlig, og vi ser at organisasjonsendringen hvor det ble vedtatt å avvikle komitemøter er en god endring som organisasjonen vil ha godt av. Vi ser at denne avviklingen gjør at vi frigjør både tid og kapasitet hos ansatte og tillitsvalgte.

01.11.2024 trakk politisk nestleder seg fra vervet sitt etter en lengre tids sykemelding. Studentleder og organisatorisk nestleder har derfor permanent tatt over politisk nestleders arbeidsoppgaver og ansvarsområder. Dette gjelder også oppfølging av campusstyrene. Under forrige ledergruppemøte viste vi til en midlertidig omfordeling av campusstyrene. Denne omfordelingen blir nå permanent, frem til en ny politisk nestleder er valgt inn.

Studentleder: Drammen, Hallingdal, Rauland, Vestfold

Organisatorisk nestleder: Bø, Kongsberg, Notodden, Porsgrunn, Ringerike

Vi håper dere er tålmodige med oss mens vi jobber med å rekruttere en ny politisk nestleder. Arbeidsutvalget har bestemt at det vil holdes et ekstraordinært semester møte 11. desember. Dette vil holdes mellom felles komitemøte (valgmøte) og ledergruppemøte 5, slik at så mange som mulig kan delta. Arbeidsutvalget sender innkallingen til dette før ledergruppemøte 4, og håper ledergruppa har hatt mulighet til å se på denne.

## Studentleder

Studentleder har siden forrige møte deltatt på NSO sin demonstrasjon i Oslo, 31. oktober. Her var temaet: stopp studentfabrikken. Videre har studentleder deltatt på Forskningspolitisk seminar sammen med rektors ledergruppe, 5. november i Oslo. Temaet for seminaret var «Kampen om kunnskapen», med fokus på fremtidens høyere utdanningspolitikk. Her var også leder av NSO Kaja Ingdal Hovdenak til stede hvor hun deltok i en debatt med tema: Er kvaliteten i høyere utdanning under press?

Uken etter ble det avholdt VINST-seminar sammen med rektors ledergruppe fra 11.-12. november. Her deltok studentledere fra de andre universitetene i alliansen, Nord, HVL og HiNN. Studentlederne fikk mulighet til å oppsummere samlingen, hvor vi oppfordret rektorene til å invitere flere studenter neste gang, og at en slik samling finner sted hvert semester eller årlig. Under samlingen var det fokus på gruppearbeid, hvor studentlederne satt i grupper som omhandlet forskning og viktigheten av studentmedvirkning i forskning.

Det har vært møte og valg i Student Board i EDUC. Tre posisjoner ble fylt, og to verv må fylles før det gamle styret trer av.

Studentleder deltok også på USN sitt styremøte i Porsgrunn 14. november, og i forkant av dette var det formøte med studentrepresentantene i styret.

Siden forrige ledergruppemøte har følgende saker som er relevant for studentene blitt diskutert i rektors ledergruppe:

- Flere studieplasser i Hallingdal. Dette er en sak som ikke er avklart enda, men det ble poengtert viktigheten av å tidlig etablere en god dialog med SSN ift. boliger og andre goder for studentene.
- Satsinger i etterkant av statsbudsjettet. Studentene skal være en prioritet. Det er i diskusjon i rektors ledergruppe om innføring av eksamensavgift, på bakgrunn av at universitetene blir trukket i midler som følge av tiltaket. Allikevel er det bestemt at USN ikke innfører dette før ny vurdering i 2027.

## Organisatorisk nestleder

Som følge av deltakelsen på studentpolitisk toppmøte har organisatorisk nestleder jobbet med materiale til NSOs demonstrasjon torsdag 31.10 og deltok på demonstrasjonen sammen med SDSN. Dette for å markere at studentene ikke er fornøyde med regjeringens forslag til statsbudsjett.

Organisatorisk nestleder har jobbet en del med sosiale medier og nettsiden, og har postet 5 nettsaker, 7 innlegg, inkludert en reel på Instagram siden sist ledergruppemøte. Organisatorisk nestleder jobber kontinuerlig med å nå ut til studentene, og jobber for tiden med å forberede materiell til studentvalget til våren.

Organisatorisk nestleder er studentrepresentant i en arbeidsgruppe for revidering av USNs Miljøpolicy, og deltok på oppstartsmøte i denne gruppen 04.11. Dette vil være et prosjekt som varer ut juni, med månedlige møter. Det vil etter hvert være en høring til Miljøpolicyen, som vil være relevant for SDSN å svare på.

08.11 deltok organisatorisk nestleder på USNs enhet for digitalisering og utdanningskvalitet (eDU) sin fagdag om studiekvalitet. Her holdt hun en presentasjon, og deltok i diskusjoner. Hun løftet også problemene som ble tatt opp på LG3 angående standardisering av canvas-rom, og fikk en positiv respons på dette. AU følger dette videre opp, men håper på at det kan finnes en lett løsning.

Organisatorisk nestleder har jobbet med høringssvar på NSOs internasjonale plattform og prinsippprogram. Det kom ingen høringsinnspill fra campusstyrene til internasjonal plattform. Dette høringssvaret ble sendt 15.11, i god tid før fristen 24.11, grunnet organisatorisk nestleders fravær i uke 47. Campusstyrene har fremdeles mulighet til å komme med innspill til prinsippprogrammet, da fristen her er satt til 06.12. Siden det ikke kom noen høringssvar til internasjonal plattform så syns arbeidsutvalget at det er viktig at ledergruppa hører med campusstyrene sine om de har noen innspill til prinsippprogrammet. Ellers vil det være arbeidsutvalget sine meninger, samt SDSNs vedtatte politikk, som vil være førende i våre høringssvar.

Organisatorisk nestleder har deltatt på European Students Union sitt Board Meeting i Oslo, som en del av NSOs internasjonale komite. Derfor var hun ikke tilgjengelig i uke 47.

## Fra behandlingen

Det ble løftet at en tillitsvalgt møtte på læringsmiljøkomitemøtet uten at det var noen fra arbeidsutvalget eller SOS til stede. Studentleder beklaget dette, og forklarte at dette var grunnet miskommunikasjon. Det ble løftet av campusleder i Drammen at andre i campusstyret er blitt oppfordret til å nedprioritere komitemøtene.

Studentleder påpeker viktigheten av at tillitsvalgte svarer på kalenderinvitasjon slik at arbeidsutvalget vet hvor mange som kommer til disse. Dersom alle svarer nei så vil det tilsa at det ikke er behov for å sette av tid og ressurser til å gjennomføre disse uten at det er oppmøte.

Det ble spurt om hva samlingen i Bergen handlet om. Studentleder svarte at det ble diskutert muligheter for studenter via universitetsallianser og at siden dette var en samling for norske studentrepresentanter fra forskjellige universiteter så var det en god samarbeidsmulighet for arbeidsutvalget til å utveksle erfaringer med hvordan det er å sitte i slike styrer.

Ledergruppa har tatt orienteringen til orientering.

## O-26/24 Orientering fra campusstyrene

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: O-26/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 15 minutter

### Saken

Campusleder fra hvert campusstyre orienterer fra arbeidet i campusstyret siden forrige ledergruppemøte. Arbeidsutvalget ber om at disse sendes til studentleder skriftlig før møtestart, slik at de kan bli inkludert i protokollen fra møtet.

### Campusstyret Bø

- På kommunikasjons og digital feltet, har mann postet innhold på SOME, mest repostet innhold fra studentdemokratiet sin IG. I tillegg har vi promotert student demonstrasjonen i Oslo, verdensdagen for psykisk helse med en videokampanje, og stått stand.
- Styret har vært med på studentrådsmøte, det har ikke vært så mye spesielt å ta opp der, men det meldes at det ble servert pizza på studentrådsmøte og da møtte en del folk opp, så det var bra.
- Styret har deltatt på lederforum, ble tatt opp blant annet at vi skal stå på stand 22. januar for veldedighetens dag. Også snakket vi om gratis tamponger og bind på skolen, som er noe sdsn har jobbet med.
- Grunnet eksamen, jobb, osv. måtte vi dessverre utsette styremøte.
- Vi har neste styremøte i desember.
- Inntil da foreslås det videre at styret kan sette i gang aktiviteter som er med å synlig gjøre mer Studentdemokratiet.
- Ellers har styre delt ut student pakkene underveis, som vi har fått.
- Ny oppdatering fra forrige uke tilsier at vi har nå brukt 7023kr og har igjen 10 977kr.
- Det er foreslått aktiviteter som å ha pizza på det neste studentrådsmøte. Og siden vi har så mye penger igjen, kan vi kanskje kjøpe godteri å dele ut til studenter med tanke på eksamens tiden som vi er nå inne i og frem over.
- Det har vært giveaway tidligere og foreslått å gjenta noe slik frem over.

### Campusstyret Drammen

- Campusleder deltok på lederforum onsdag 30/10.



- Campusleder (sammen med AU, campusleder i Porsgrunn og campusleder i Vestfold) deltok på NSO sin høstkonferanse, denne ble avholdt på USN sin campus i Drammen fra fredag 2/11 til søndag 4/11.
- Campusleder holdt introduksjon for et foredrag om studentøkonomi med Hallgeir Kvadsheim.
- Campusstyremøte 4 ble gjennomført onsdag 20/11, hvor nestleder deltok for første gang. Her ble det blant annet diskutert rundt universell utforming og campusstyrets innspill til noen av punktene på LG4.
- Ellers har det vært en svært rolig måned. Primærfokus fremover er fremdeles julekalender og eksamenstid.

### Campusstyret Hallingdal

- Campusleder var med på samarbeidsmøte med Studentsamfunnet i Hallingdal (SiH), Vertskommune og Studentskipnaden (SSN) tirsdag 19. november.
  - Det ble her presentert planer for SiH. Vertskommune og SSN ser positivt på arbeidet, men ser også litt problematikk med drift av det hele.
- Campus Hallingdal har fått ledelinjer på campus, noe som er positivt. 3. Kommunikasjonen mellom driftsansvarlig, CS og andre studenter har vært ett problem, men har blitt løst opp i.
- Vi har og har hatt tekniske problemer med å få booket grupperom og fått tilbakemelding om alt er i orden, men problemet er ennå ikke løst.
- Studentfrokost juleversjon 20. november var en god vri med gløgg og pepperkaker. Godt oppmøte som alltid.
- Det ble holdt allmøte og sosialt med representanter fra AU og SOS, ved campus 20. november. Dette var dårlig oppmøte, kun GLU studenter som møtte grunnet maten og litt sosialt.
  - Det ble ikke avholdt valg av Nestleder som planlagt.
- Tillitsvalgte er litt irritert over at de ikke får vært med på studiepoenggivende emne for tillitsvalgte. Så de håper at det kommer seg i orden til våren.

### Campusstyret Kongsberg

- Avholdt campusstyremøte, med besøk av USN Kongsberg sin samfunnskontakt. Samfunnskontakt lurer på hva studentene mener om Kongsberg. Hva er det som gjør Campus og Kommunen attraktiv og mindre

attraktiv. Hva må gjøres for at det skal for eksempel være mer attraktivt for jenter å søke ingeniør- og teknologistudier på skolen og i omgivelsene.

- Oppdraget er sendt ut gjennom studentrådslederne som skal ta det med kulltillitsvalgte og klassa og så samle inn og overlevere tilbakemelding.
- Endringer i emneplaner i aktivt semester og oppførsel
- Nestleder Kongsberg og SR-HH Kongsberg vært i møte hvor de har påpekt endringer i emneplanen midt i semesteret og blir møtt med at de kaster bort tiden med at de ønsker et møte for å vite hvorfor.
- Fått nye pulter for å gjøre kontorrommet som Campusstyret Kongsberg benytter for bedre tilpasset for bruk og samarbeid med andre.

Planlegger:

- Julegrøt for studenter i eksamensperioden sammen med lokale studentorganisasjoner.
- Julemøte mellom alle som er frivillige i lokale studentorganisasjoner.

## Campusstyret Notodden

- 28. oktober deltok CL i møte med dekan og studentrådsledere for HIU.
- Onsdag 30. oktober deltok CS i lederforummøte.
- 31. oktober deltok CS i demonstrasjon foran Stortinget i Oslo.
- 13. oktober deltok vi på komitemøtene for nestledere og studentrådsledere. Vi har sendt ut invitasjon til ett allmøte 27. oktober.
- 20. oktober deltok vi med å stå på stand og holde konkurransen for førjulskveld på campus, dette var i samarbeid med SIN og flere USN ansatte og campuskoordinator på Notodden. Dette var veldig gøy og campuskoordinator planlegger lignende arrangementer/opplegg for å øke engasjementet på campus det kommende semesteret og dette er noe vi legger til rette for å snakke om under lederforum.
- Vi har også planlagt campusstyre møte 27.11, der vi skal ta opp diverse diskusjonssaker.
- Vi har også generelt hatt større fokus på oppfølging av studentrådssaker.

## Campusstyret Porsgrunn

- Siden forrige LG har vi arbeidet mer med kommune/region samarbeid.
- Vi har etter lang tid kommet i forbindelse med Skien kommune, og vi skal etter planen ha møte med ordfører 28.november.

- Campusleder har også tatt forbindelse med utdanningsforbundet slik at de kan legge press på regionen om å beholde studenter/arbeidskrafta igjen etter endt studietid.
- Vi arbeider tett med de for å legge en god slagplan for å få gjennomslag i kommunen.
- På studentrådene fikk vi innspill fra studentene om hva de kunne tenke seg av informasjon av kommunen.
- Fakultetene gav oss nesten helt like svar, så nå har vi mye å ta med til kommunen.
- På TNM er den største saken per dato at de ikke har avsatt lunsjpause, og på HS diskuterer de praksis og skikkethet.
- Ellers går det mot juletider og campusstyret er for det meste opptatt med forberedelser til eksamen.
- Vi planlegger likevel å dele ut julegrøt på campus for å lage litt julekos for studentene. Vi skal også ha julekalender på instagram.

### **Campusstyret Rauland**

- Vi har siden sist holdt CS-møte, Studentrådsmøte og møte med instituttet, hvor vi har tatt opp saker som har kommet.
- Vi har også lagt opp til et allmøte den 27. November hvor vi skal velge inn ny nestleder i CS, ettersom at Ina skal flytte til Hardanger etter jul.
- Vi håper det blir et godt allmøte og at vi får inn en ny nestleder.
- Ellers er vi i planleggingen av julemiddagen som skal holdes på Rauland den 11.12.

### **Campusstyret Ringerike**

- Siden sist LG har SDSN Hønefoss gjennomført en spillkveld den 7/11 med svært godt oppmøte. Her sørget vi for snacks denne gangen, fremfor pizza, som resulterte i en jevnere fordeling av proviant utover kvelden.
- Den samme dagen som spillkvelden begynte vi en underskriftskampanje for alle som bor ved campus luna/terra, med hensikt om å stoppe de automatiske persiennene ettersom vi fikk beskjed om at disse persiennene har blitt satt til avskrudd tidligere med negativ respons fra beboerne.

## Campusstyret Vestfold

- Vestfold har hatt en aktiv periode siden sist ledergruppemøte med fokus på samarbeid, synlighet og studentaktiviteter.
- I skrivende stund har Campusstyret en presentasjon av sine styremedlemmer på Instagram, samtidig som vi jobber med å gjøre Studentdemokratiet mer synlig gjennom plasserte plakater på campus og kontoret. Dette arbeidet fortsetter inn i desember og januar.
- I regi av SSN deltok vi også på et dialogmøte sammen med samtlige studentforeninger på Campus Vestfold. Vi hadde gode diskusjoner om hvordan vi kan styrke samarbeidet og øke synligheten av våre felles aktiviteter.
- For desember-måneden har Campusstyret tatt initiativ til flere julerelaterte aktiviteter i regi med Studenthuset, hvor vi inviterer studenter på campus til grøt, gløgg og juleverksted. For å holde engasjementet oppe gjennom hele måneden, kjører vi også en adventskalender med premier hver søndag på vår egen Instagram-konto.

## Fra behandlingen

Ledergruppa har tatt orienteringene til orientering.

## O-27/24 Orientering om fellespotten

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: O-27/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 15 minutter

### Saken

Det totale beløpet på SDSN sin fellespott er 80 000,- for gjeldende studieår.

Det totale beløpet på potten for Verdensdagen for psykisk helse er 20 000kr for gjeldende studieår. Siden forrige ledergruppemøte har det kommet inn én søknad til fellespotten for Verdensdagen for Psykisk Helse. Denne søknaden ble behandlet av Arbeidsutvalget, da beløpet var på mindre enn 5000,-. Ledergruppa ble orientert om denne søknaden under LG3, da søknaden kom inn kort tid etter sakspapirene var sendt ut. I tillegg bestilte arbeidsutvalget materiellpakker til alle campusstyrene tidlig i semesteret.

Arbeidsutvalget godtok 06.11.2024 en søknad fra campusstyret i Ringerike i anledning verdensdagen på kr 2350.

Det som er ført opp til nå i dette kalenderåret er:

- Julegrøt Kongsberg – 2 695kr
- Tilbakebetaling av ubrukte midler til NSO – 3 200kr
- Bærekraftskonferansen reise Ella Marie – 870,33kr
- Tilskudd til studentgalla Kongsberg – 5 000kr
- Førstehjelpskurs Drammen – 4 000kr
- Sosialt Hallingdal – 14 440kr
- Utlegg sendt via DFØ – 293,54kr

Resterende beløp dette kalenderåret er 49 501kr.

Potten for Verdensdagen for psykisk helse:

- Materiellpakker til hvert campusstyre – 1 500kr
- Sosialt Notodden – 3 125kr
- Verdensdagen Ringerike – 2 350kr

Resterende beløp dette kalenderåret er 13 025kr.

### Fra behandlingen

Det ble stilt spørsmål om oppklaring i om budsjettet følger kalenderår eller akademisk år, hvor studentleder svarte at budsjett følger kalenderår og at campusstyrene derfor får nye midler i januar. Studentleder presiserte også at

campusstyrene ikke automatisk får penger fra fellespotten dersom de bruker opp sitt budsjett, men at de må søke.

Organisatorisk nestleder orienterte om hvert campusstyrets budsjett vedtatt i rammebudsjettet på semester møte 1.

Ledergruppa har tatt orienteringen til orientering.

## V-63/24 Søknad til fellespotten

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: V-63/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 5 minutter

### Saken

Campusstyret Porsgrunn har sendt inn en søknad til fellespotten. Formålet er å dele ut julegrøt til studentene på campus. Summen det er søkt om er totalt 12 750kr, hvorav 14 000kr er til vanlig grøt og 750kr er til melkefri grøt. Prisen inkluderer også saft. Campusstyret har i tillegg satt av 2 000kr av eget budsjett for dette.

Dato for gjennomføring er 09.12.2024.

### Fra behandlingen

Det ble løftet spørsmål om antall og pris, hvor campusleder Porsgrunn refererte til søknaden. Ledergruppa utvekslet erfaringer med at det å bestille mat fra studentsamskipnaden er dyrt, og hadde forståelse for det høye beløpet.

### Vedtak

Ledergruppa har enstemmig godkjent søknaden.

# V-61/24 Resolusjon Equinor

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: V-61/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 15 minutter

## Saken

Resolusjonen er innsendt fra Natur og Ungdom, og arbeidsutvalget har vedtatt at resolusjonen løftes til ledergruppa.

Arbeidsutvalget har sett gjennom resolusjonen og gjort små endringer for å tilpasse denne til SDSN. Vi ber om at eventuelle endringsforslag sendes før møtet, men det vil være mulig å komme med endringsforslag under møtet. Dersom de sendes på forhånd vil det spare tid, og ledergruppa kan ta stilling til endringsforslagene før møtet.

Natur og Ungdom beskriver bakgrunnen for resolusjonen slik:

*«(Vi) jobber for tiden med en Equinor-kampanje der (vi) i forbindelse med den prøver å sende resolusjoner gjennom de store studentparlamentene i Norge om Equinor og samarbeidet mellom Equinor og universiteter.»*

*«Dette er en del av en bevegelse av flere studentparlamenter som vil stemme over en slik resolusjon. Equinor har også nylig uttalt at de vil drive en enda større studentsatsning fremover, og da tror (vi) det er viktig at det sendes tydelige signal fra Norges studenter.»*

## Vedlegg

Fremtidens arbeidstakere krever at Equinor omstiller seg til 1,5-graders målet

## Arbeidsutvalgets innstilling

Ledergruppa avviser resolusjonen «Fremtidens arbeidstakere krever at Equinor omstiller seg til 1,5-graders målet»

## Fra behandlingen

Flere medlemmer av ledergruppa støtter arbeidsutvalgets innstilling, men det ble også løftet at det ønskelig å ta med noen av punktene fra resolusjonen i videre utforming av SDSNs politikk om klima og bærekraft.



## Vedtak

6 av 7 medlemmer av ledergruppa stemte for å avvise resolusjonen. 1 av 7 medlemmer av ledergruppa stemte for å vedta resolusjonen. Ledergruppa har avvist resolusjonen.

# V-62/24 Resolusjon StAR

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: V-62/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 15 minutter

## Saken

Resolusjonen er innsendt fra SAIH, og arbeidsutvalget har vedtatt at resolusjonen løftes til ledergruppa.

Arbeidsutvalget har sett gjennom resolusjonen og gjort små endringer for å tilpasse denne til SDSN. Vi ber om at eventuelle endringsforslag sendes før møtet, men det vil være mulig å komme med endringsforslag under møtet. Dersom de sendes på forhånd vil det spare tid, og ledergruppa kan ta stilling til endringsforslagene før møtet finner sted.

SAIH beskriver bakgrunnen for resolusjonen slik:

*«Vi i SAIH feirer 10 år for Students at Risk ordningen i år! Vi hadde en stor markering av dette i begynnelsen av oktober, men vil også bruke året til å jobbe for at ordningen styrkes, både i forhold til antall plasser som tilbys og økt finansiering av ordningen, men også når det gjelder psykisk helse og nettverksbygging for studentene som kommer til institusjonene.»*

## Vedlegg

Styrking av Students at Risk (StAR)

## Arbeidsutvalgets innstilling

Ledergruppa vedtar resolusjonen «Styrking av Students at Risk (StAR)»

## Fra behandlingen

Ledergruppa stilte spørsmål om det er kjent hvor mange studenter som kommer til USN via StAR-ordningen. Studentleder svarer at arbeidsutvalget ikke har tall på dette.

Organisatorisk nestleder orienterer om at SAIH på sine nettsider sier at det er opp mot 20 studenter som kommer via ordningen til Norge årlig.

Det blir stilt et spørsmål om beløpet for StAR påvirker andre tilbud for internasjonale studenter.

Organisatorisk nestleder svarer at dette er en egen ordning som forvaltes av HK-dir.

## Vedtak

Ledergruppa har enstemmig vedtatt resolusjonen.

## D-12/24 Felles studentarrangement

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: D-12/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 20 minutter

### Saken

Under LG3 ble det fremmet et ønske om å gjennomføre et felles studentarrangement, hvor alle USNs studenter er velkomne. I den forbindelse ønsker Arbeidsutvalget å kartlegge interesse for et slikt arrangement, og innspill til hva slags arrangement som kunne vært morsomt for studentene.

### Arbeidsutvalgets vurdering

I dag er det slik at Studentsamfunnene er ansvarlig for å arrangere arrangementer, også med tanke på sikkerhet og skjenkebevilling. Et slikt arrangement vil kreve både tid og ressurser. Arbeidsutvalget anbefaler at et slikt arrangement ikke gjennomføres på bakgrunn av økonomisk situasjon og total arbeidskapasitet.

### Spørsmål til diskusjon

Dersom ledergruppa ønsker å gjennomføre et slikt arrangement, oppfordrer arbeidsutvalget ledergruppa å diskutere følgende spørsmål:

Hva slags type arrangement kan være interessant for våre studenter å delta på, og hvor skal det gjennomføres?

Ønsker ledergruppa at det skal bli igangsatt en prosjektgruppe for å gjennomføre et slikt arrangement, og hvem skal i så fall lede denne gruppen?

Vil et felles studentarrangement være gjennomførbart, og hvor skal midlene til dette hentes fra?

### Fra behandlingen

Flere medlemmer av ledergruppa løftet bekymringer som at det vanligvis er dårlig oppmøte på slike arrangementer, det er lang reisevei grunnet USNs geografiske spredning, og at de er enige med arbeidsutvalgets begrunnelse om at det er studentsamfunnene som har ansvar for arrangementer. Ledergruppa var derfor enige om at de ikke ønsker å arrangere et slikt arrangement. Det ble løftet at hvis man skal få studenter til å dra fra campus til campus så må det vært et stort nok arrangement til dette, for eksempel en større artist.

Ledergruppa diskuterte muligheten for et nettbasert arrangement, og at dette ville vært enklere å arrangere også med tanke på økonomien. Ledergruppa kom med forslag om å ha konkurranser med litt større premier for å sikre oppmøte, for eksempel gavekort på konserter og opplevelser som studenter ofte ikke har råd til ellers.

Ledergruppa diskuterte muligheten for en prosjektgruppe, og ble enige om at dette kan diskuteres på førstkommande studentrådsmøte, og at det kan diskuteres igjen på neste ledergruppemøte. Arbeidsutvalget foreslo å sette dette arrangementet til høsten, da både arbeidsutvalget og campusstyrene vil ha bedre kapasitet med tanke på at våren går til promotering av valget. Ledergruppa ønsket at et slikt arrangement kan bidra til å ivareta studentene etter fadderuken og være en del av opplegget da. Ledergruppa vurderte at budsjettet for verdensdagen kan brukes på et slikt arrangement.

Ledergruppa er enige om at det kartlegges interesse for dette i førstkommande studentrådsmøter og at dette blir en diskusjonssak til ledergruppemøtet i januar.

## D-13/24 Kåring av CS og på SM

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: D-13/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 30 minutter

### Saken:

Arbeidsutvalget ønsker en diskusjon i Ledergruppa om det er ønskelig med kåringer av de tillitsvalgte i organisasjonen.

Det har vært tradisjon tidligere år at det har blitt gjennomført en rekke kåringer på SM2 på våren. Eksempel på kåringer er «årets campusstyre», «årets internasjonale» og «årets ildsjel».

### Spørsmål til diskusjon

Ønsker Ledergruppa å videreføre tradisjonen om å ha kåringer på SM2?  
Ønsker Ledergruppa at det skal gjennomføres kåringer av tillitsvalgte ellers på året?  
Dersom det er ønskelig med kåringer, vil Ledergruppa at det blir en nominasjonsrunde før det blir gjennomført kåringer?  
Har ledergruppa ønsker om hva slags kåringer som skal holdes?

### Fra behandlingen

Ledergruppa diskuterte tilbakemeldinger fra sine campusstyrer, hvor det både kommer frem at noen mener at kåringer ikke er noe som burde føles som urettferdig og at det kan være en fin måte å løfte noen som bryr seg mye om et spesielt tema, og at andre mener at dette kan gjøre at de som er veldig synlige kanskje har lettere for å vinne kåringer selv om de som er litt mer stille også kan gjøre mye arbeid og til og med mer arbeid enn de som snakker mye om det de gjør uten at dette nødvendigvis blir lagt merke til. Det kommer også frem at kåringer kan være en fin måte å promotere SDSN på, da det settes lys på studenter som gjør noe ekstra ved siden av studiene som kan øke villigheten til å delta i studentfrivilligheten. Det ble løftet at å ha en nominasjonsperiode kan gjøre at kåringer blir påvirket av popularitet og derfor burde arbeidsutvalget vedta disse. Studentleder foreslo en løsning hvor hvert campusstyre får en felles premie og at det ikke nødvendigvis er kåring, noe ledergruppa hadde blandede følelser om. Ledergruppa diskuterte viktigheten av at enkeltpersoner følger seg anerkjent, og at det kan skape dårlig stemning dersom et campusstyre får generell skryt dersom det kun er et fåtall av medlemmene som er aktive.

Basert på diskusjonen fremmer studentleder en idé å ha dette som en del av det sosiale opplegget på semester møte 2. Hensikten er å vise hva vi som organisasjon er og gjør. Ledergruppa diskuterte hvordan dette kan gjøres til et fint opplegg.

Ledergruppa er enige om at det ikke blir gjennomført kåringer på semester møte 2 og at ledergruppa diskuterer videre hvordan vi gjør det sosiale på semester møte 2.

## V-60/24 Julegaver til SDSN

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: V-60/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 15 minutter

### Saken

Under LG3 ble det fremmet et forslag om SDSN skal kjøpe julegaver til de tillitsvalgte. I den forbindelse er det nødvendig at LG tar stilling til om de ønsker at SDSN skal kjøpe julegaver til de tillitsvalgte eller ikke.

Arbeidsutvalget sin anbefaling er at det ikke kjøpes inn julegaver til alle de tillitsvalgte, men at det blir kjøpt inn julegaver felles til campusstyrene. Vår anbefaling er at denne gaven består av for eksempel pepperkaker, gløgg, og skumnisser. Dette er for å ivareta fellesskapet og kjøpe inn gaver som kan bidra til at campusstyrene har en hyggelig stund sammen. Arbeidsutvalget med bistand fra SOS tar ansvar for å kjøpe inn disse til campusstyrene sitt kontor.

### Arbeidsutvalgets innstilling

Ledergruppa vedtar at det ikke skal kjøpes julegaver til hver enkelt av SDSNs tillitsvalgte året 24/25.

Ledergruppa vedtar at det skal kjøpes inn felles julegave til campusstyrene. Ledergruppa vedtar at det er AU som har ansvar for å kjøpe inn julegavene.

### Fra behandlingen

Ledergruppa er positive til felles julegaver, og diskuterte hvordan dette kan gjøres i praksis, spesielt med tanke på allergier og at gavene fort kan bli stående på kontoret over julen og derfor må ha en lengre holdbarhet. Det blir også løftet at det er fint med noe som kan deles på en hygienisk måte.

Ledergruppa diskuterer hvorvidt det er ønskelig med et kort hvor alle medlemmene i campusstyret løftes, og det trekkes frem problematikk med at arbeidsutvalget ikke er like koblet på alt campusstyrene gjør og derfor er det ikke sikkert at dette blir gjennomført på beste måte. Ledergruppa diskuterer også hva hensikten med en slik gave er, og at det er fint om det er noe felles slik at ingen føler seg mindre sett.

Studentleder orienterer om at arbeidsutvalget planlegger å sende julekort til campusstyrene.

## Vedtak

Ledergruppa vedtar enstemmig at arbeidsutvalget deler ut julegaver til campusstyrene i fellesskap. Arbeidsutvalget sender med fysiske julekort med personlig hilsen og ser på om det er noe annet merch som kan legges i dette. Gavene tilpasses med tanke på allergier, hygiene og varighet. Dette tas av fellespotten og arbeidsutvalget får myndighet til å kjøpe inn gaver innenfor dette budsjettet.



## D-14/24 Instruks for internasjonal komité

Møtedato: 27. november 2024  
Saksnummer: D-14/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 30 minutter

### Saken

På Semestermøte 2, våren 2024, ble instruks for internasjonal komité vedtatt. Sett i lys av organisasjonsendringene som følge av Semestermøte 1, høsten 2024, og arbeidsmengden som er beskrevet i instruksen, ser arbeidsutvalget det som nødvendig å revidere denne instruksen.

Ledergruppa kan bestemme om de ønsker å revidere denne på semestermøte 2. Arbeidsutvalget anbefaler dette, slik at neste års arbeidsutvalg kan starte prosessen med å etablere komiteen. Det er flere som har etterspurt arbeidet med internasjonal komite, og arbeidsutvalget ønsker at ledergruppa setter seg inn i instruksen og har en diskusjon om hvorvidt denne instruksen bidrar med SDSNs internasjonale arbeid på en effektiv og engasjerende måte. Instruksen skal ikke vedtas under dette møtet, men arbeidsutvalget ønsker å høre om ledergruppa ønsker å revidere instruksen og eventuelt hva som bør stå i en revidert instruks. Arbeidsutvalget vil basert på dette se på å skrive et revidert dokument som kan tas opp på semestermøte 2.

Dette er ikke en vedtakssak, da ledergruppa ikke skal innstille på saker til semestermøte 2 enda. Arbeidsutvalget ønsker innspill fra ledergruppa til hvorvidt det er ønsket å revidere denne til semestermøte 2, og hvilke endringer ledergruppa ønsker at skal med i revideringen.

### Vedlegg

Instruks for internasjonal komité

### Fra behandlingen

Ledergruppa diskuterer den praktiske gjennomføringen av denne revideringen og arbeidsutvalget orienterer om at instruks er styringsdokumenter og må revideres av semestermøtet. Ledergruppa er enige om at instruks må revideres slik at arbeidet kan startes så snart som mulig.

Ledergruppa ønsker at arbeidsutvalget leverer en revidert instruks som ledergruppa kan diskutere og legge frem for semestermøtet til våren.

## Eventuellsaker

Møtedato: 27. november 2024

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen

Tidsramme: 50 minutter

Ledergruppa har mulighet til å melde inn eventuellsaker under konstitueringen. Disse vil protokollføres, og arbeidsutvalget ber om at saken i korte trekk sendes skriftlig innen to dager etter møteslutt, slik at innmelder sin intensjon ivaretas i protokollen.

## Fra behandlingen

Campusleder i Porsgrunn orienterte om E-11/24.

Ledergruppa diskuterte saken.

## E-11/24

Møtedato: 27. november 2024

Innmelder: Campusstyret Porsgrunn

### Saken

Studenter tilhørende fakultetet TNM i Porsgrunn har i en lengre periode diskutert problematikken rundt at de ikke lunsjpauser, men kun 15-minutters pauser. Dette fordi foreleser byttes ut underveis og studentene tenker at det derfor kanskje ikke er tenkt at alle trenger pause. Dette er problematisk da disse studentene sitter hele dagen. Studentrådsleder har løftet problemstillingen til emneansvarlig, programansvarlig og til fakultetet. Campusleder ønsker innspill om hvorvidt dette er et problem andre steder og hvordan saken kan tas videre slik at dette blir løst.

### Fra behandlingen

Flere medlemmer av ledergruppa opplever at reglene for dette virker veldig varierende. Campusleder i Kongsberg forklarer at de også har erfart dette, og det er veldig uheldig da studentene sitter fra 08-16 og ikke får tilstrekkelig med tid til å spise og få bevegde seg i løpet av dagen.

Studentleder sier at det virker som at emneplanen må endres for at lengre pauser skal komme tydelig frem.

Ledergruppa diskuterer at slike problemstillinger gjør at studenter opplever dette som et såpass stort problem at de ikke ønsker å anbefale USN videre til andre. Campusleder Porsgrunn forklarer at det er erfart at alle i fakultetet er enige, og at det derfor er uforståelig at det fremdeles er et problem.

Studentleder foreslår at hun tar dette videre der det passer best, og vil høre med SDSNs kontaktperson i NSO om de har noen erfaringer og råd angående slike saker.